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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Ministers van Justitie en Veiligheid, 
van Infrastructuur en Waterstaat en van Financiën over de douane (ingezonden 
3 november 2017). 

Vraag 1
Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot het gebruik van 
zwaailicht en sirene door de douane?1 

Vraag 2
Klopt het dat de douane niet wordt aangewezen als hulpverleningsdienst in 
het kader van het voeren van optische- en geluidssignalen? Zo ja, hoe valt 
dat te rijmen met eerdere toezeggingen om de douane uit te rusten met 
optische- en geluidssignalen en hoe valt het te rijmen met de toezegging dat 
er wordt aangesloten bij de werkvloer? 

Vraag 3
Wat zijn de overwegingen geweest bij de keuze om de douane niet toe te 
staan met sirene en zwaailicht te laten rijden? 

Vraag 4
Bent u bereid alsnog de douane toe te staan met zwaailicht en sirene te laten 
rijden? Zo nee, waarom niet?

1 Kamerstuk 31 934, nr. 12.
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